
Oświadczenie złożone 
przez senatora Sławomira Kowalskiego 
na 17. posiedzeniu Senatu 
w dniu 7 sierpnia 2008 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra środowiska Macieja Nowickiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z wieloma pytaniami mieszkańców Pszczyny i jej okolic dotyczącymi emisji 
zanieczyszczonego między innymi przez producentów podłoża do uprawy pieczarek powietrza 
zwracam się z prośbą o informacje na temat prac nad ustawą o zapachowej jakości powietrza 
oraz ewentualnych terminów przedstawienia jej projektu. 

Z poważaniem 
Sławomir Kowalski 
 


